
PROTOKOL Nr VI/20IS 

Obrad VI Sesji Rady Gminy Koturl 


odbytych w dniu 16 marca 201Sr 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy .w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly si y 0 godz. 14°°, a zakOl1czyly si y 0 godz. 1730. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesj i uczestniczylo - 15 radnych tj. 100% ustawowego sktadu rady /lista 
obecnosci w zalqczeniu do protokolul. 

Porzadek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad VI Sesji Rady Gminy. 
2. 	Uwagi do porzqdku obrad. 
3. 	Sprawozdanie Wojta z dzialalnosci miydzy sesjami. 
4. 	 Dyskusja i wolne wnioski 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotun na lata 2015-2026. 
6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2015r. 
7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia Strategii Rozwiqzywania 


Problemow Spolecznych Gminy Kotun na lata 2015-2020. 

8. 	 Podjycie uchwaly w sprawie ustalenia zasad udzielania spolkom wodnym 

dotacji celowej, trybu postypowania w sprawie udzielania dotacji oraz 
sposobu jej rozliczania. 

9. 	Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia do realizacji zadania powiatu 
z zakresu drog powiatowych. 

10. Podjycie uchwaly w sprawie nabycia prawa wlasnosci nieruchomosci na 
rzecz Gminy Kotun. 

I I. Podjycie uchwaly w sprawie wydzierzawienia nieruchomosci stanowiqcej 
mienie komunalne Gminy Kotun. 

12. Podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Gminy Kotun na 
2015rok. 

13. Podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej oraz pozostalych komisji stalych Rady Gminy Kotun na 2015 
rok. 

14 . Informacja Przewodniczqcego Rady. 
15. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 
16. Zamkniycie Obrad VI Sesji Rady Gminy 

Ad pkt. I 
Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak otworzyla VI Sesjy Rady Gminy 
Kotun . Stwierdzila quorum. Przywitala wszystkich przybylych na sesjy radnego 
Rady Powiatu Siedleckiego : Jana Kucia, Wojta Grzegorza Gorala, Skarbnika 



Gminy Barbary Jonskq, Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka, Kierownika 
ZGK Bogdana Kucia, Kierownika GOPS Grazyny Rybak, soltys ow, radnych 
oraz mieszkancow Gminy Kotun. 

Ad pkt. 2 
• 	 Wojt Grzegorz Goral poprosil radnych, aby ze wzglydu na tak licznie 

przybylych na tq sesjy mieszkanc6w gminy zmienic wczesniej 
zaproponowany porzqdek obrad. Mieszkancy chcq ,ozmawiac na temat 
dzialalnosci skladowiska odpad6w, wiyc aby umozliwic im 
wypowiedzenie siy we wczesniejszym czasie - proponuje, aby zaraz po 
punkcie dotyczqcym sprawozdania W6jta zostal rozpatrzony punkt 
"Dyskusja i wolne wnioski" . 

Przewodniczqca Rady poddala wniosek pod glosowanie radnych. 

Wniosek zostal przyjyty przez radnych jednoglosnie/za-151 w glosowaniu 
Jawnym. 

Nastypnie Przewodnicz'!ca poinfomlOwala, ze projekt dotyczqcy "Dyskusji 
i wolnych wnioskow" omowiony bydzie jako punkt 4 porzqdku obrad, 
a dotychczasowe punkty: 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12 i 13 bydq omowione jako 
punkty: 5,6,7,8,9,10, II, 12, 13, 14. Dotychczasowe punkty 15 i 16 pozostajq 
bez zmian. 

Ad pkt. 3 
W6jt poinformowal zebranych, ze w okresie pomiydzy 161utego a 16 marca 
zajmowal siy nastypuj,!cymi sprawami: 
1. Wyda1373 decyzje, 3 zarzqdzenia, 1 zezwolenia oraz odbyl 6 zebran 

wiejskich, na ktorych w 5 przypadkach wybrano ponownie tych samych 
soltys6w oraz w 1 przypadku dokonano zmiany na tym stanowisku. 
Nowo wybranym soltysem zostal: Zbigniew Bziuk - Albinow. 

2. Zorganizowano i rozstrzygniyto przetarg na remont drog gminnych. Wygrala 
firma PHU Metaltrans z Siennicy, kt6ra oferowala ceny 71,09 zlltony 
kruszywa z I asortymencie i 63,69 zlitony kruszywa w II asortymencie. 
Lqczna wartosc zarn6wienia wyniosla 207.508 zl. 

3. Rozpoczyly siy prace dotycz'!ce opracowania dokumentacji na rnodemizacjy 
szkol w Cisiu i Koszewnicy pod uruchomienie w nich przedszkoli . 

4. W dniu dzisiejszym wyjechala rowniarka, ktora zajrnie siy wyr6wnaniem 
naszych nieutwardzonych drog gminnych. Postararny siy przed swiytami 
wyrownac wszystkie drogi . 

5. Wystqpilismy do Wojewody Mazowieckiego 0 rozszerzenie aglomeracji m. 
Kotun. Do tej pory skanalizowany byl tylko Kotun. W tej chwili 



kanalizacjy majq kolejne miejscowosci: Polaki, Wilczonek i J6zefin. 
Nalezy zatem rozszerzyc granice aglomeracji. Wystqpilismy 0 poszerzenie 
istniejqcej aglomeracji w ramach 0 kolejne jej elementy. Aglomeracja 
Kotun zostanie rozszerzona 0 miejscowosci J6zefin, Wilczonek i Polaki, 
utworzone zostanq nowe obszary aglomeracji: 
a) Gryz6w, Broszk6w 
b) Bojmie, Zdzar 
c) Zeliszew Podkoscielny, Zeliszew Duzy, Marysin 
W najblizszych latach bydzie mozna sk!adac wnioski 0 dofinansowanie 
budowy kanalizacji a wtedy, bydzie potrzeba, aby posiadac nowe plany 
aglomeracji. Mozna bydzie tez sk!adac wnioski na przydomowe 
oczyszczalnie sciek6w, bo w ma!ych wsiach i tych, gdzie nie ma zwartej 
zabudowy - sugeruje siy budowy przydomowych oczyszczalni sciek6w. 

6. ULKS Jastrzqb z Zeliszewa z!ozy! wniosek 0 wybudowanie plac6w 
rekreacyjnych dla m!odziezy i dorosiych. Wniosek przeszedi weryfikacje 
formalnq, oczekujemy teraz oceny merytorycznej wniosku. 

7. Najwazniejszym jednak i najbardziej palqcym tematem ostatnich dni jest 
funkcjonowanie na terenie Kotunia sk!adowiska odpad6w. Moze trochy 
historii: Gmina Kotun posiadaia w!asne skiadowisko odpad6w 
komunalnych, do czego zobowiqzywaia wczdniejsza ustawa 0 odpadach 
oraz utrzymaniu czystosci i porzqdku w gminie. lednak nowa ustawa 
o odpadach oraz nowa ustawa 0 utrzymaniu czystosci i porzqdku 
w gminie zmieni!a ca!kowicie zapisy poprzednich ustaw. Uchwalono, ze 
teren ca!ego wojew6dztwa mazowieckiego zostanie podzielony na okrygi 
gospodarowania odpadami komunalnymi. Gmina Kotun znalazia siy 
w okrygu Siedlecko - Ostro!yckim w chwili obecnej w naszym okrygu 
funkcjonuje 2 Regionalne Instalacje Przetwarzania Odpad6w 
Komunalnych, RIP OK w Ostroiyce i RIPOK w Woli Suchozebskiej. 
Nasze sk!adowisko odpad6w mog!o dzia!ac do konca 2014 roku, bo takie 
byio pozwolenie na jego uzytkowanie i do tego dni wamy byi Regulamin 
sk!adowiska. Po tym okresie nalezaio skiadowisko zrekultywowac. 
lednakjuz od 1.07.2013 roku Zakiad Gospodarki Komunalnej nie m6gi 
wykonywac usrugi zbi6rki odpad6w na terenie naszej gminy. 
Jednak nasza gmina, tak jak kazda gmina z terenu Polski jest zobowiqzana 
do utworzenia na swoim terenie PSZOK-u, czyli Punktu Selektywnej 
Zbi6rki Odpad6w Komunalnych. Taka instalacja dziaiaia przy 
dotychczasowym skiadowisku odpad6w. Zatem nasza gmina znalaz!a siy 
w sytuacji, kiedy musia!a zadecydowac, do dalej bydzie ze skiadowiskiem 
odpad6w. Sqsiednie gminy zdecydowaiy siy na rozpoczycie rekultywacji 
swoich skiadowisk. Gmina Mordy nawet ziozy!a wniosek pomocowy 
w tej sprawie i otrzyma!a dofinansowanie do rekultywacji w wysokosci 
okoio 400.000 z1. Wiadze Gminy zdecydowaiy 0 wystawieniu wysypiska 
na sprzedaz. W drodze przetargu zakupu dokonaia forma MPK Sp. z 0.0. 

z Ostro!yki. W dniu 8 marca tego roku odby!o siy zebranie mieszkanc6w 
Kotunia na temat dzia!ania sk!adowiska odpad6w. Na spotkanie to Soltys 



wsi Kotun zaprosil oprocz mieszkancow Kotunia, takZe poprzedniego 
Wojta oraz przedstawicieli wlascicieli skladowiska, czyli MPK Ostrolyki. 
W poprzedni1) srody odbylo siy spotkanie przedstawicieli protestuj1)cych 
z przedstawicielami firmy MPK. Niestety spotkanie nie przynioslo 
zadnych efektow. Zapewnil, ze jako Wojt dolozy wszelkich staran, aby 
ten konflikt udalo siy zazegnac jak najszybciej, oczywiscie z korzysci1) dla 
wszystkich mieszkancow gminy a szczegolnie Kotunia. 

8. Sohysi otrzymali dzisiaj ankiety do wypelnienia przez mieszkancow. 
Tworzy siy strategia dzialania Lokalnej Grupy Dzialania Ziemi 
Siedleckiej. Taki dokument sporz1)dza siy na potrzeby jej spolecznosci, 
zatem bardzo waznym elementem tego dokumentu jest zbadanie 
oczekiwan mieszkancow. 

- Soltys wsi Niechnabrz Rafal Biernacki zapytal, kiedy bydzie budowa 
kanalizacji sanitarnej w Niechnabrzu i Koszewnicy, bo z Pana 
wyst1)pienia wynika, ze nie bydziemy mieli kanalizacji. 

- Wojt wyjasnil, ze nie powiedzial, aby w przypadku braku zaliczenia 
miejscowosci do aglomeracji, nie mozna bylo rownoczesnie prowadzic 
budowy kanalizacji miejscowosci. S1) to rozne metody budowy. Takjak 
przy budowie wodoci1)gu - najpierw byl on budowany w Kotuniu a 
poiniej szedl wzdluz drogi krajowej a nastypnie dopiero rozchodzil siy na 
inne miejscowosci - tak bydzie i w przypadku budowy kanalizacji. 
Rozszerzenie kanalizacji bydzie wi1)zalo siy z budow1) nowej oczyszczalni 
sciekow, bo ta ktor1) mamy nie jest w stanie przyj1)c wszystkich sciekow. 
Moze trzeba bydzie podj1)c siy budowy innych oczyszczalni, na przyklad 
kontenerowych, jak to robi1) w innych gminach. Wszystko bydzie zalezalo 
od finansow gminy i mozliwosci pozyskania srodkow zewnytrznych. 

- Soltys wsi Niechnabrz Rafal Biernacki stwierdzil, ze wynika z wypowiedzi 
Wojta, ze jest to czas blizej nieokreslony. 

- Wojt wyjasnil, ze juz odbyl spotkania z inZynierami 0 uprawnieniach 
sanitarnych i przygotowuj1) siy oni do opracowania planu budowy 
kanalizacji sanitarnej w jak najbardziej korzystnym dla gminy systemie. 

- Mieszkaniec Kotunia Stefan Kukla zapytal, co siy dzieje z rowem 
melioracyjnym biegn1)cym od ulicy Weterynaryjnej w kierunku ulicy 
Zeliszewskiej i wzdluz samej ulicy Zeliszewskiej. Jest on w wielu 
odcinkach niedrozny, pozasypywany i stale zalewany przez SUW, ktora to 
wypuszcza do niego wody w czasie plukania stacji. Woda ta przelewa siy 
na pola i drogy. 

- Wojt wyjasnil, ze na dzien dzisiejszy stan prawny jest taki, ze 
w miejscowosciach, w ktorych nie dziala spolka wodna, to mieszkancy 
sami musz1) dbac 0 rowy melioracyjne. Tam, gdzie dziala spolka wodna, 
to ona powinna takie rowy konserwowac. Ten row jest tak zwanym 
urz1)dzeniem melioracji szczegolowej, ktorej nie moze finansowac gmina 
ze srodkow wlasnych. Row, 0 ktorym mowa nalezy wlasnie do takiego 



typu urz~dzenia i w tym przypadku osob~ kompetentn~ w zakresie 
nakazania mieszkancom konserwowania rowu jest Starosta. 

- Mieszkaniec wsi Kotun Zbigniew Cabaj zapytal, dlaczego na tej sesji nie ma 
mecenasa, ktory oplacany jest za pieni~dze publiczne. 

- Wojt wyjasnil, ze Statut Gminy tego nie przewiduje. 
- Kontynuuj~c swoj~ wypowiedz Zbigniew Cabaj stwierdzil, ze mecenas 

powinien bye na sesji i pilnowae interesu prawnego przy podejmowanych 
przez radtt dzialaniach. Moze wtedy rada nie podjt(taby uchwaly 
o sprzedazy skladowiska. 

- Wojt stwierdzil, ze odpowie takZe pytaniem - dlaczego to nie jest pytanie do 
byte go Pan a Wojta, tylko do niego. 

- Z sali padl gtos, ze nie chce teraz rozmawiae z mieszkancami, ana spotkania 
nikt go nie bttdzie w klatce przynosil. 

-	 Pan Zbigniew Cabaj zapytal, czy ulica Szajdy jest w aglomeracji, bo do dnia 
dzisiejszego na tej ulicy nie ma kanalizacj i 

Wit(cej pytan nie zgloszono. 

Ad pkt 4 
- Mieszkaniec Kotunia Wiestaw lastrzt(bski, przedstawiciel protestuj~cych 

stwierdzil, ze Gmina Kotun byla wlascicielem sktadowiska. 
Jednak z wejsciem w zycie nowych przepisow gminom zabroniono 
zbierae odpady i wwozie je na swoje skladowiska. Skladowisko mialo 
pozwolenie na przyjmowanie odpadow do konca 2014 roku. To, co sit( 
zadzialo po tej dacie, to prawdziwy horror. Dziennie przyjezdZalo na 
skladowisko po ki1kadziesi~t tirow odpadow. Na sktadowisku usypan~ w 
przerazaj~cym tempie niesamowicie duz~ pryzmt( odpadow. Nie wiemy 
nawet jakie odpady byty wwozone na to skladowisko. W tej chwili to 
skladowisko wygl~da tak okropnie, ze mieszkancy boj~ sit(, aby nie 
doszlo do skazenia srodowiska i wod. W poblizu jest przeciez nasze ujt(cie 
wody. Boimy sit( taki:e, ze przy wzroscie temperatury, ktory niedtugo 
nast~pi - zapachy z tego skladowiska zaczn~ sit( rozchodzie na znaczn~ 
odleglose.Obawiamy sit( tilie namnozenia sit( gryzoni w tym miej scu 
i rozprzestrzenienia ich sit( w kazdym mozliwym kierunku. 
W dniu 8 marca na spotkaniu mieszkancy postanowili zalozye jeden duzy 
komitet protestacyjny i przeciwstawie sit( takiemu stanowi rzeczy. 
Wczesniejsze nasze dzialania spowodowaly zatrzymanie tirow 
dowoz~cych odpady na to skladowisko. 

- Mieszkaniec Kotunia Tadeusz Gaciong wyjasnif, ze od poniedzialku rana 
prowadzona przez grupt( osob akcja protestacyjna udaremnila dalszy 
wwoz odpadow na skladowisko. Przez caly czas trwa akcja protestacyjna. 

- Wieslaw Jastrzt(bski wyjasnif, ze zwr6cil sit( do Wojta z prosb~ 0 wsparcie tej 
akcji, ale jej wedlug niego dzialania W 6jta s~ niewystarczaj~ce. 



- W6jt wyjasnif, ze to wfasnie urz"d najwczesniej zareagowaf na to, co sier 
dzieje na skfadowisku odpad6w. Juz w dniu 15 stycznia wystosowal do 
Wojew6dzkiego Inspektora Ochrony Srodowiska pismo z prosb" 
o kontroler dzialania skladowiska. Z cal" moc,! stwierdzil, ze to WIOS jest 
jedynym organem, kt6ry moze przerwac ten tok zdarzen a nie urz'!d. 
W tym miejscu podzierkowal wszystkim za wsparcie akcji protestacyjnej. 
Przede wszystkim przedstawicielom protestuj,!cych, mieszkancom, strary 
pozamej, sohysowi wsi, kt6ry postaral sier 0 namiot dla protestuj'!cych 
oraz policji, kt6ra w tych pierwszych dniach dzialala bardzo rozwaznie, 
jak r6wniez starala sier utrzymae porz,!dek w okolicy miejsca protestu. 
Podzierkowal wszystkim, kt6rzy dostarczaj'! zywnose protestuj'!cym, 
napoje gor,!ce, herbater. 

- Radny powiatowy Jan Kue stwierdzif, ze rna obawy, co do szybkiego 
zamkniercia skladowiska. WIOS moze wydac decyzjer 0 jego zamknierciu, 
MPK sier odwola i berdzie to trwafo dalej. Moze trzeba zlozye 
zawiadomienie 0 s,!dowy nakaz zamkniercia skladowiska. 

- W6jt Grzegorz G6ral wyjasnil, ze posiada materiaJ-y dowodowe w sprawie 
skladowiska. Posiada zdjercia i material filmowy z dnia 13 stycznia br. 
Na filmie hafda odpad6w jest 0 polower nizsza niz w chwili obecnej. 
Wyjasnif takZe dlaczego nie zlozyl zawiadomienia do prokuratury w tej 
chwili. Rozmawial z prokuratorem Panem Borut'! i stwierdzil on, ze 
posterpowanie w sprawie juz jest prowadzone i nie rna potrzeby skladae 
kolejnego zawiadomienia. Powiadomil takze, ze jako W6jt berder wzywany 
do skladania zeznan w sprawie skladowiska. 

- Mieszkanka wsi Kotun Elzbieta Marzejon poprosila, zeby urz'!d wystosowaf 
pismo do Sanepid-u 0 zbadanie jakosci wody. Trzeba teraz badania robie 
czersciej niz zwykle. 

- Kierownik ZGK Bogdan Kue, kt6ry zarz'!dza stacj,! uzdatniania wody 
w Kotuniu stwierdzil, ze badaniajakosci wody wykonywane s" przez 
Sanepid Siedlecki. Ostatnie badanie wykonano w polowie lutego, jakosc 
wody nie ulegla zmianie. Kolejna spraw,! jest skazenie srodowiska, 
badania takie wykonuje sier za pomoc,! badania wody z piezometr6w raz 
na kwartaL Jednak badania takie wykonuje juz wlasciciel skladowiska 
i przekazuje je do WIOS. 

- Mieszkanka wsi Kotun Justyna Pluta wyjasnila, ze chcialaby zapytae radnych 
poprzedniej kadencji, kt6rzy zasiadaj,! takZe i w tej kadencji a przede 
wszystkim byl,! Przewodnicz '!c'! Rady - dlaczego podjerli tak" decyzjer. 
Przeciez sprzedaz tego skladowiska powinna bye w jakis spos6b 
konsultowana z mieszkancami. Nie bylo zadnych rozm6w, zadnych pytan. 
Co mieliscie na mysli podejmuj,!c uchwaler 0 sprzedazy. 

- Radna Anita Drabarek stwierdzila, ze rozumie zal mieszkanc6w do radnych, 
po tym w jaki spos6b jest teraz uzytkowane to skladowisko. 

-	 Pani Justyna Pluta przerwala wypowiedz radnej. Stwierdzila, ze powinni 
wczesniej sier nad tym zastanowic. Nie mysleli nad tym, za czym 
podnosz,! rerce, bezmySlnie zaglosowali i teraz wszyscy maja problem. 



- Radna Anita Drabarek wyjasnila, ze zgodnie z posiadani:) wtedy wiedzi:), na 
skladowisku tym mial odbywac si y tylko przeladunek odpad6w. Nikt nie 
wspominal nawet 0 ich skladowaniu na tym miejscu. Juz po przetargu 
oferenci , kt6rzy wygrali przetarg nadal podtrzymywali swoje 
wczesniejsze stanowisko, jakoby to skladowisko mialo im sluzyc tylko do 
przeladunku odpad6w. 

- Wypowiedz radnej znowu zostala przerwana przez zgromadzonych w sali 
mieszkanc6w Kotunia. 

- Radna Anita Drabarek zakonczyla zatem swoji:) wypowiedz. 
- Kierownik ZGK stwierdzil, ze zmiana ustawy 0 odpadach spowodowala, ze 

Gmina Kotun nie mogla w 2014 roku juz skladowac na nim odpad6w. 
My takiej dzialalnosci nie moglismy prowadzic. Zatem musiala to zrobic 
firma, kt6ra w mysl prawa mogla prowadzic taki:) dzialalnosc. Trudno bylo 
przewidziec, ze firma, kt6ra zakupila skladowisko tak bezczelnie bydzie 
przekraczala wszelkie granice i przepisy dotyczi:)ce skladowania odpad6w 
na tym skladowisku. 

- Justyna Pluta zapytala, co Pan W6jt zrobil jak przeji:)l wladzy, jak wygli:)dalo 
przekazanie stanowiska. Dlaczego wczesniej nie zareagowal Pan na to, co 
dzieje siy na tym skladowisku. 

- W6jt wyjasnil, ze przekazanie urzydu odbylo siy na sesji , na kt6rej zloZyl 
slubowanie, poprzez wryczenie mu przez odchodzi:)cego W6jta kluczy do 
urzydu. P6zniej otrzymal od Kierowniczki Referatu Organizacyjno
Prawnego teczky z napisem "sprawy warne do przekazania W6jtowi". 
To bylo cale przekazanie wladzy. W dokumentach nie bylo dokument6w 
dotycZi:)cych skladowiska odpad6w. 

- Radny powiatowy Jan Kuc stwierdzil, ze skladowisko to budowane bylo 
z bardzo wysokim rezimem starannosci . Dno skladowiska jest nalezycie 
zabezpieczone przed przesii:)kaniem. Jezeli bydzie ogamiyte, to nie bydzie 
to bomb a zegarowa. Pamiyta, jak na skladowisku bylo jeszcze niewiele 
odpad6w i popadal porzi:)dny deszcz, to na jego plaszczyznie gromadzilo 
si y tyle wody, ze kaczki na niej plywaly. To skladowisko jest naprawdy 
bardzo porzi:)dnie wykonane. Zapytal na koniec, czy wysokosc 
nagromadzonych odpad6w jest jeszcze zgodna z wczesniejszi:) 
dokumentacji:) skladowiska. 

- Kierownik ZGK potwierdzil, ze skladowisko jest na pewno porzi:)dnie 
wybudowane. Poprosil, aby protestuji:)cy nie wprowadzali innych w bli:)d 
opowiadaji:)c, ze studzienki Si:) zasypane. Tak siy na pewno nie stalo, bo 
wszystkie one si:) potrzebne dla prawidlowego dzialania skladowiska. 

- Gdy WIOS przyjezdZa na kontroly, to w pierwszej kolejnosci sprawdza, czy 
wszystkie urzi:)dzenia na skladowisku dzialaji:) prawidlowo. 

- Mieszkaniec wsi Kotun Tadeusz Gaciong zapytal jakiej wysokosci si:) groble 
okalaji:)ce skladowisko. 

- Kierownik ZGK wyjasnil, ze na skarpie skladowiska si:) 3 repery. Jeszcze raz 
potwierdzil, ze tylko WIOS rna prawo do kontroli skladowiska i zadne 



inne sluzby nie podejm,! siy tego, tym bardziej sluzby W6jta nie mog,! 
takiej kontroli przeprowadzae. 

- Tadeusz Gaciong wyjasnil, ze wczesniej widae bylo jak firma wywozila 
odcieki do oczyszczalni Sciek6w. Teraz natomiast studzienki S,! puste i nie 
widae bylo ostatnio samochod6w, kt6re wywozilyby odcieki. Z peln,! 
premedytacj,! podejrzewamy, ze wlasciciel uszkodzil membrany 
skladowiska i tym samym odprowadza ocieki do gruntu. 

- Kukla Stefan zapytal Kierownika ZGK, czy to z Panem ta firma rna podpisan,! 
umowy na odbi6r ociek6w ze skladowiska. 

- Mieszkanka wsi Kotun Elzbieta Kosyl wtr,!cila, ze radni poprzedniej kadencji 
wziyli lap6wki od tej firmy, za sprzedanie jej skladowiska. Inaczej nie 
glosowaliby za jej sprzedaz'!. 

- Radny Michal Adamczyk ostro zaprotestowal przeciwko takiej wypowiedzi 
i poprosil protokoruj,!c,! 0 szczeg6ln,! trosky przy zapisie tej wczesniejszej 
wypowiedzi. 

- W6jt Grzegorz G6ral zwr6cil siy do radnego powiatowego Jana Kucia, kt6ry 
potwierdzil jego wypowiedz, ze 99% projekt6w uchwal, kt6re radni 
podejmuj,! S,! projektami przygotowywanymi przez W6jta Gminy. Radni 
nie posiadaj,! takiej wiedzy jak powinni posiadae: W6jt i jego pracownicy. 
Jesli panstwo jeszcze tego nie zauwai:yli, to radni tej i poprzedniej 
kadencji s,! razem z panstwem na protescie, bo zrozumieli sw6j bl,!d. 
Oni zostali oszukani tak samo, jak urzydnicy. Wszystkim m6wiono, ze na 
skladowisku rna siy odbywae tylko przeladunek odpad6w - a wyszlo to co 
teraz jest widae. 

- Sohys wsi Pienki Irena Mielczarek stwierdzila, ze sprawa sprzedai:y 
skladowiska odpad6w byla omawiana na sesji i mieszkancy jej 
miejscowosci 0 tym wiedzieli. Przebieg sesji mozna sledzie w internecie 
na stronach gminy. Wystarczy tylko zadae sobie odrobiny trudu. 

- Mieszkancy Kotunia obecni na sesji stwierdzili, ze ich sohys nie informowal 
mieszkanc6w 0 sprawie, a nie kazdy rna mozliwose sledzenia dzialania 
rady przez internet. Powinni bye osobiscie powiadomieni 0 tak waznych 
dla nich sprawach. Radni ich zawiedli. Z,!dali przyznania siy radnych do 
blydu decyzyjnego w tej kwestii. 

- W6jt wyjasnil, ze jesli tylko porozmawia z przedstawicielami protestu 
i z prawnikami - to poprosi Pani,! Przewodnicz,!C'l Rady 0 zwolanie 
w przyszlym tygodniu sesji nadzwyczajnej w tej sprawie. 

Wiycej glos6w w tym punkcie obrad nie bylo. 

o godz. 16:00 Przewodniczllca Rady oglosila 10 minutowa przerwe 
w obradach. 

Ad pkt. 5 



- Radny Michal Adamczyk zapytal dlaczego w WPF jest kwota 110.000 z! na 
wodoci~g a w projekcie budzetu zapisano tylko kwoty 55.000 z1. 

- Skarbnik Gminy wyjasni!a, ze jest to inwestycja dwuletnia i w tym roku 
budzetowym planuje si y do wydania na ten cel 55.000 z1. 
Reszta bydzie w budzecie roku nastypnego. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz~ca Rady poddata pod glosowanie projekt Uchwaly Nr VI.29 .20 15 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 

2015-2026. 

Uchwala zosta!a podjyta jednogtosnie (za-15) w g!osowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 

- Radna Barbara Plichta poprosi!a, aby w przysztosci zmiany w budzecie gminy 

omawiane byty szczeg6!owo na posiedzeniach Komisji Budzetowej. 
Nie wszyscy byli powiadomieni 0 posiedzeniu komisji i nie wszyscy 
mogli w niej uczestniczye. Zapytala nastypnie radnych, czy wiedz~ sk~d 
w budZecie gminy znalazt siy wptyw prawie 600.000 z1. Jest to nadwyzka 
bud:i.etowa z ubieg!ego roku. Zaznaczam to, bo bardzo rzadko zdarza siy 
taka sytuacja, aby gmina mia!a nadwyZky w budzecie. Ma jednak pytania 
do planow inwestycyjnych: zapisano w nich 30.000 zt na dokumentacjy 
modemizacj i drogi Broszkow-Zeliszew i tu jest moja zgoda, nastypnie jest 
zapis 25.000 zt na modemizacjy boiska w Zeliszewie. Na czym ma 
polegae ta modemizacja za tak~ kwoty. 

- Wojt Grzegorz Goral wyjasnil, :i.e dotyczy to boiska du:i.ego w Zeliszewie 
DUZym, ktorym opiekuje siy LZS. Na boisku tym wiykszose LZS-ow 
z terenu naszej gminy rozgrywa swoje mecze. Jest to boisko trawiaste, 
ktore nalezy nalezycie konserwowae. Natomiast druzyna Jastr~b 
Zeliszew wszed! ju:i. do wyzszej ligi rozgrywek pilkarskich i aby mog! 
w niej pozostae boisko to musi bye wyposazone w szatniy z ujyciem wody 
i elektrycznosci~. Wybudowanie chociaz czysci tych mediow 
zaplanowano w!asnie na tak~ kwoty, chodzi g!ownie 0 sanitariaty 
i przyl~cze energii elektrycznej. 

- Radna Barbara Plichta kontynuowala swoj~ wypowiedz: dalej w budzecie jest 
zapis dotycz~cy budowy swietlicy wiejskiej w Mingosach i kwota na ten 
rok - 10.000 z!. Szacunkowo wyceniono t~ inwestycjy na 550.000 z!, nie 
trudno jest przeliczye przez ile lat bydzie budowana taka swietlica. 
Stwierdzi!a, ze rozpoczycie tej inwestycji i finansowanie jej budowy ze 
srodkow funduszu soteckiego mija siy z logik~. 

- Wojt stwierdzi!, ze w niewielu sytuacjach zgadza siy z tresci~ wyst~pien Pani 
Radnej, ale w tym przypadku przyznaje racjy. Jednak zeby nie by!o tak 
milo, to powiem, ze budowa tej swietlicy jest skutkiem wczesniej 
podjytych przez rady decyzji. To mieszkancy tej wsi zdecydowali 0 tym, 
co chq robie w swojej miejscowosci w ramach funduszu soleckiego. 



Jesli maj~ taka mozliwosc, to czemu lllielibyslllY im tego zabronic. 
Oni tez w pewnym momencic byd~ naciskac na W6jta i radnych na pomoc 
i budowy ich swietlicy, jesli tylko otworZ<! siy mozliwosci pozyskania 
funduszy zewntttrznych. Wiele wsi posiada swoje swietlice. Wiele z nich 
zostalo wyremontowanych w ramach srodk6w pOlllocowych. Wiele z nich 
takjak chocby swietJice w Bojmiu i Polakach remontowane byly przez 
lllieszkanc6w i w ralllach funduszu soleckiego. Nic zatem dziwnego, ze 
miejscowosci, w kt6rych nie ma jeszcze swietlic - tez chcq je miec. 

- Radna Barbara Plichta stwierdzila, ze jest jak najbardziej za remontem 
istniej~cych swietlic, ale jest przeciwna budowie swietlicy w Mingosach 
prowadzonej w taki spos6b. 

- Wiceprzewodnicz~cy Rady Artur Skwierczynski przypolllnial radnej, ze 
przeciez sama Pani glosowala za przyjyciem budzetu gminy, w kt6rym 
znajdowal siy wlasnie zapis na rozpoczycie budowy swietlicy 
w Mingosach. 

- Sohys wsi Broszk6w Grzegorz Olszewski zapytal, co ma teraz myslec 0 tym, 
ze radni na nowy obiekt zaplanowali kwoty ponad 500.000 zl a w zeszlYIll 
roku jak bylo glosowanie nad remontem swietlicy w Broszkowie, to radni 
siy na niego nie zgodzili. Ten budynekjuz od tak dawna czeka na swoj~ 
kolejky remontu. Mamy u siebie najstarsze stabi lizacje i na pokrycie ich 
asfaltem tez nie ma srodk6w. Na remont drogi do :Zukowa tez nikt nie rna 
pieniydzy. 

- WiceprzewodnicZ<!cy Rady potwierdzil, ze w ubieglym roku zaglosowal 
przeciwko rozpoczyciu remontu swietlicy w Broszkowie. Jest jak 
najbardziej za szybkim wykonaniem remontu w tyrn budynku, jednak nie 
w taki spos6b jak to bylo zaproponowane w ubiegryrn roku. 
Dokumentacja jego remontu byla przygotowywana na prydko, cala 
inwestycja rniala zakonczyc si y w bardzo kr6tkirn czasie i okres ten 
przypadal na miesi~ce zimowe. To bylo ryzyko nie do podjycia, za duzo 
srodk6w moglismy przez tak~ inwestycjy stracic. Natomiast jeSli chodzi 
o najstarsz~ beton6wky, to taka jest wtasnie w Polakach. 

-	 W6jt Grzegorz G6ral wyjasnil sohysowi Broszkowa, ze w budzecie 
zaplanowano na budowy nowej swietlicy kwoty 10.000 zl a nie 500.000 
z1. Tak naprawdy to nie wiemy dokladnie ile bydzie ona wynosila, bo te 
500.000 zl jest tylko kwot~ wirtualn~, kt6r~ przewiduje si y do 
wydatkowania. JeSli zas chodzi 0 modernizacjy swietlicy w Broszkowie, 
to tez potwierdza, ze na miejscu radnych nie zgodzil by siy na jej 
realizacjy w tak kr6tkim czasie i w miesi~cach zimowych, podczas 
kt6rych mialby byc wykonywany remont. Wniosek Sk6rca sktadany 
w tym samym czasie na modemizacjy swietlicy w Sk6rcu zakladal 
zakonczenie prac i rozliczenie inwestycji do konca czerwca tego roku. 
Z takim terminem wykonania by toby to mozliwe, ale dlaczego Grninie 
Kotun zaproponowano tak niekorzystne warunki umowy, tego juz nie wie. 

- Sohys wsi Broszk6w zapytal Wiceprzewodnicz~cego Rady 0 to, czy wie 



w ktorym roku byla budowana betonowka w Broszkowie - skoro tak 
dobrze operuje Pan radny datami. 

- Wiceprzewodnicz~cy Rady odparl, ze nie wie w ktorym roku budowana byla 
betonowka w Broszkowie, ale jesli tylko zdobydzie tak~ informacjy - to 
moze siy ni~ podzielie z Panem Soltysem. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz~ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly Nr VI.30.20 J 5 

w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2015 rok. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosci~ glos6w lza-13, wstrzymalo siy-2/ 

w glosowaniujawnym. 


Ad pkt. 7 

Kierownik GOPS Grazyna Rybak wyjasnila, ze przedstawiony projekt Strategii 

Rozwi~zywania Problemow Spolecznych Gminy Kotun na lata 2015-2020 jest 

efektem wielomiesiycznej pracy zespolu powolanego w tym celu przez W6jta. 

W sHad tego zespolu weszli nauczyciele, lekarze, przedstawiciele policji, 

pracownicy GOPS-u oraz radni. Strategia zostala opracowana przy pomocy 

srodk6w pomocowych, ktore uzyskano z projektu "Kalkulator kosztow 

zaniechania" w kt6rym uczestniczyla Gmina Kotun. Wtedy powstaly zarysy 

strategii. Nastypnie zmonitorowano srodowisko lokalne na przestrzeni kolejnych 

lat. Uczyniono to za pomoc~ ankiety, ktor~ wypelniali pracownicy spoleczni, 

nauczyciele, rodzice i radni. Opracowany juz dokument zostal przedlozony 

przez Wojta do konsultacji spolecznych na okres I miesi~ca na przelomie 

stycznia i lutego br a doktadnie od dnia 26 stycznia do dnia 26 lutego. 

Trese dokumentu umieszczona byla na stronie intemetowej Urzydu Gminy oraz 

wylozona do wgl~du w pomieszczeniach GOPS. W ramach konsultacji 

spolecznych nie wplyn~l do W6jta :zadem wniosek ani uwaga. Zatem obecnie 

dokument ten zostal przedstawiony do przyjycia Panstwu Radnym. 


- Przewodnicz~ca Rady stwierdzila, ze pracowala w zespole, kt6ry 
przygotowywal 4 strategiy. Byla to bardzo dluga i zmudna praca. 
lednak nieocenion~ pomoc w przygotowaniu tego dokumentu 
zawdziyczamy Pani Kierownik GOPS i jej pracownikom. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz~ca Rady Teresa Brusniak poddala pod glosowanie projekt 

Uchwaly Nr VI.31.20 15 w sprawie przyjycia Strategii Rozwi~zywania 


Problem6w Spolecznych Gminy Kotun na lata 2015-2020. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie 114-za/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 


http:VI.31.20
http:VI.30.20


W6jt wyjasnif, ze wraca sprawa dotacji dla sp6fek wodnych. Taka uchwab 
zostafa podjyta w Jistopadzie ubiegfego roku przez Rad y poprzedniej kadencji. 
Jednak wtedy RIO w Siedlcach zarzucifo jej brak odpowiednich uzgodnien, 
czemu protestowal nasz radca prawny. Jednak uchwaia ta zostala uchylona przez 
Regionalnq Izby Obrachunkowq w Warszawie. 
Obecnie ten sam projekt uchwafy zostaf wysfany do zaakceptowania przez 
wskazane przez RIO ograny i otrzymalismy od nich odpowiedz, ze 
konsultowanie przez nich takiego dokumentu nie jest konieczne. Zatem 
wracamy do punktu wyjscia i jeszcze raz przedkladamy radzie projekt uchwaty 
w sprawie udzielania sp61kom wodnym dotacji celowej. 
-Sottys wsi ZMar Michal Biernat poinformowat W6jta, ze rozmawial 

z Panem Piytkq w sprawie oczyszczenia rowy w ich miejscowosci i Pan 
Piytka zgodzil siy go wyremontowac nieodplatnie. Zatem w ich 
przypadku nie bydzie juz koniecznosci stosowania ten uchwaly. 

-W6jt stwierdzil, ze bardzo mito jest sluchac takich infonnacji. Wlasnie ta 
uchwala rna celu pomoc mieszkancom w bardzo trudnych sytuacjach 
wodnych, wtedy, gdy rowy staty siy niedrozne i nie mogq spe1niac swoich 
zadan. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady poddafa pod gfosowanie projekt Uchwaty Nr VI.32.20IS 
w sprawie ustalenia zasad udzielania sp6fkom wodnym dotacji celowej, trybu 
postypowania w sprawie udzielenia dotacji oraz sposobu jej rozliczania. 
Uchwaia zostab podjyta wiykszosciq glos6w 114-za, wstrzymal siy-l! 
w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 9 
W6jt wyjasnil, ze sprawa dotyczy modernizacji drogi powiatowej Broszk6w
Zeliszew. Modernizacja tej drogi jest ujyta w planie inwestycyjnym powiatu, 
jednak jej wykonanie przewidziano na lata 2018-2019. Jednak po rozmowie 
z Panem Starostq ustalilismy, ze to Gmina Kotun w ramach wkbdu wlasnego 
przygotuje dokumentacjy modernizacji tej drogi. Chcemy to wykonac 
w terminie dw6ch lat, czyli z budzetu tego roku wydalibysmy kwoty 30.000 zl 
i w roku nastypnym kwoty 30.000 z1. Modernizacja tej drogi jest na drugim 
miejscu w planach inwestycyjnych a droga Broszk6w - Zuk6w na miejscu 
trzecim. Wykonujqc dokumentacjy modernizacji tej drogi moze uda nam siy 
wyprzedzic trochy czas jej wykonania. Dodatkowo tak:i:e chcemy miec wplyw 
na postac tego projektu, bo nie wszystkie odcinki tej drogi wymagajq. 
modernizacji. 
- Radny powiatowy Jan Kuc stwierdzil, ze po ostatnich niepowodzeniach 

zwiq.zanych ze wsp6lnq. realizacjq. asfaltowania drogi, Starostajest troszky 
ostrozny w podejmowania decyzji modernizacji dr6g na naszym terenie. 
Trzeba zatem wykonac pierwszy krok, aby zachycic go do realizacji 
plan6w i odzyskac w jego oczach wiarygodnosc. 



-Radny Antoni Chojecki korzystaji)c z obecnosci radnego powiatowego poprosil 
o umieszczenie w planach modemizacji drog wybudowanie chodnika 
wzdluz drogi powiatowej biegni)cej po stronie szkoly od drogi krajowej 
w strony krzyzowek w Bojmiu. 

- Radny Tomasz Swinarski poprosil taki:e, aby moze w ramach modemizacji 
drogi Broszkow - Zeliszew wybudowac chodnik Ii)czi)cy Broszkow 
z Kotuniem. Ti) drogi) chodzi) dzieci do szkoly, mieszkancy jezdzi) do 
kosciola, lekarza, sklepu czy do urzydu. Droga nie jest moze wi)ska, ale 
rna wi)skie i zakrzewione pobocza. Dzieci nie Si) bezpieczne korzystaji)c 
z tej drogi. Stwierdzil taki:e, ze bardzo dobrze siy staIo, ze i droga 
Broszkow - Zukow znalazia siy w planach inwestycyjnych powiatu. 
Ta droga jest naprawdy potrzebna nie tylko mieszkancom, ale przede 
wszystkim policji. Skraca siy im wtedy czas dojazdu na teren Gminy 
Kotun i tym samym skraca siy czas oczekiwania na interwencjy policji. 

- Radny Antoni Chojecki zapytal, co z dokumentacji) na remont osrodka 
zdrowia w Bojmiu. 

-	 Wojt poinformowal, ze przedstawiona mu dokumentacja remontowa zostaia 
zwrocona ZOZ-owi. Przedstawione dokumenty planistyczne nie zostaly 
zaopiniowane przez odpowiednie sluzby. Dyrektor ZOZ-u zobowii)zal siy 
do uzupe!nienia dokumentacji i ponownego jej przedstawienia. 
Wtedy podejmiemy decyzjy 0 remoncie. Jesli natomiast chodzi 
o niezbydny remont szkoly w Bojmiu, 0 ktorym cZysto byla mowa, to 
jutro wykonawcy wchodzi) na obiekt i rozpocznie siy remont szkoly. 

- Radny Grzegorz Kubaj zapytal, co z remontem drogi powiatowej w Li)czce. 
- Wojt wyjasnil, ze gminne drogi gruntowe zostani) w najblizszym czasie 

naprawione w zakresie takim na jaki gminy obecnie stac a jesli chodzi 

o ubytki w asfalcie, to zostani) one naprawione w pozniejszym terminie, 

czekamy na dodatnii) temperatury nie tylko podczas dnia. 

Natomiast zarzi)dci) drog powiatowych jest Starostowo w Siedlcach 

i tamten Urzi)d powinien wykonac niezbydne remonty. 


Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodniczi)ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly Nr VI.33.20 IS 

w sprawie przyjycia do realizacji zadania powiatu z zakresu drog powiatowych. 

Uchwaia zostaia podjyta jednogiosnie I1S-za/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 10. 

Wojt wyjasnil, ze w projekcie uchwaly chodzi 0 zakup dwoch dzialek 

polozonych w najblizszym si)siedztwie swietlicy wiejskiej w Zeliszewie Duzym. 

S prawa jest j uz bardzo stara. S trazacy domowili juz sprawy z jej wlascicielami 

i ustalono za obie dzialki kwoty 8.000 z1. Oczywiscie koszty zakupu dzialek 

bydi) lezaly po stronie gminy. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


http:VI.33.20


Przewodnicz'!ca Rady Teresa Brusniak poddala pod glosowanie projekt 

Uchwaly Nr VI.34.20 15 w sprawie nabycia prawa wlasnosci nieruchomosci na 

rzecz Gminy KotuiJ.. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie 115-zaJ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. II. 

W6jt wyjasnil, ze kolejny projekt uchwaly dotyczy wydzierzawienia dzialki 

mlodemu rolnikowi, kt6ry j,! wczesniej dzierzawil. Rolnik ten zainwestowal 

w przywrocenie dzialki do nalezytej kultury rolnej i prosi 0 dalsze jej 

wydzierzawienia, poniewaz w chwili obecnej nie stac go na jej zakup. 


Uwag ani pytaiJ. nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly Nr VI.35.2015 

w sprawie wydzierzawienia nieruchomosci stanowi,!cej mienie komunalne 

gmtny. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie 115-zaJ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 12. 

Przewodnicz,!ca Rady przypomniala, ze przedstawiony plan pracy Rady zostal 

przekazany radnym i nie wnidli oni do niego uwag. Zatem prosi 0 jego 

przYJycle. 


Uwag ani pytaiJ. nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly Nr VI.36.20 15 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy KotuiJ. na 2015 rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie 115-zaJ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 13. 

Przewodnicz,!ca Rady stwierdzila, ze projekty pracy poszczeg61nych komisji 

stalych rady zostaly opracowane przez ich czlonkow i przedstawione 

Przewodnicz'!cej do przygotowania odpowiedniego projektu uchwaly. 

Poprosila 0 ich formalne zatwierdzenie w drodze glosowania. 

Uwag ani pytaiJ. nie zgloszono. 


Przewodnicz'!ca Rady Teresa Brusniak poddala pod glosowanie projekt 

Uchwaly Nr VI.37 .2015 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej oraz pozostalych komisji stalych Rady Gminy KotuiJ. na 2015 rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie 115-zaJ w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 14. 

Przewodnicz'!ca Rady Teresa Brusniak zapytala radnych, czy radni zapoznali siy 

z przekazanym w materialach na obecn,! sesjy Ocen,! Zasobu Pomocy 

Spolecmej j czy maj,! pytania do przedstawionego materialu. 


http:VI.36.20
http:VI.34.20


- Radni potwierdzili zapoznanie siy z przedstawionym im materialem. 
Stwierdzili takZe, ze nie wnosZ<j uwag ani pytan do tresci Oceny Zasobu 
Pomocy Spolec:wej. 

Nastypnie Przewodniczqca Rady poinformowala, co nastypuje: 

- II marca przypadal Dzien Sohysa i z tego powodu zlozyla wszystkim 

sohysom Zyczenia. 

- Przypomniala takZe radnym, ze do dnia 30 kwietnia nalezy zloZyc 

oswiadczenia majqtkowe za rok 2014. 


Adpkt.IS. 

Protok61 w poprzedniej sesji zostal przyjyty wiykszosciq /za-14, wstrzymal siy
11 w glosowaniu jawnym. Radnym wstrzymuj(fcym siy od glosu, byl radny 

nieobecny na ostatniej sesji. 


Ad pkt. 16 

Wobec wyczerpania porz(fdku obrad Przewodnicz(fca Rady Teresa Brusniak 

podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w posiedzeniu. 

Nastypnie zamknyla Obrady VI Sesji Rady Gminy w Kotuniu. 


PRZE~JRAD! 

mgHl';~ ~t~k 
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